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PEELEEEESEE inv i)From: 5.1.2e

Sent: Sat 4/11/2020 7:50:23 AM

Subject: RE: Proces herverwerking isolatiejassen

Received: Sat 4/11/2020 7:50:23 AM

Top. De personentrein verdient voor mij ook nog wat verduidelijking...
Maar 1k zal vh weekend hier nog wel even mee aan de slag gaan, de brief aanpassen (jullie opmerkingen hierin meenemen)
en offertes uitvragen. Ivin Pasen is even de vraag of dat met de offertes lukt. Maar ik ga wel even een beroep op de

wassertjen doen om alvast te starten, met het gegeven dat het al wel akkoord 1s en dat het wordt geregeld.

Voor de rest alvast een fijn Paasweekend, dat we er nog een beetje van kunnen genieten;).

Ik houjullie op de hoogte.

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: b.1l2e ) <BEEESM @minvws ol
Datum: zaterdag 11 apr. 2020 9:22 AM

Aan: ) SEES Gminvws nl>, SE)<EEEXNi minvws ni>
Onderwerp: RE: Proces herverwerking isolatiejassen

Goed werEREg en eens met [ERIELN alleen snap ik de personentrein niet...

Passage dat de zorgaanbieders worden opgeroepen om mee te werken aan oplossen landelijke tekorten moet er echt in!

Groet SARA

Verzonden: zaterdag 11 april 2020 08:09

nar:IEEE) ERED rive. >;IEEE) EEE ines.
Onderwerp: RE: Proces herverwerking isolatiejassen

lk,heb mijn commentaar in de mail gezet

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

o70MERE os [EET

Datum: vrijdag 10 apr. 2020 4:55 PM

Aan:IEE)EEN© minvws.n>, IEEECNEDEERE© minvws.ni>
Onderwerp: Proces herverwerking isolatiejassen
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Even een update over het proces van herverwerking nav de call die ik over de herverwerking van isolatiejassen heb

gehad met wasserijen en Steris. Nog een aantal beslispunten die ik jullie ook wil voorleggen.

Opdracht richting Steris is verstuurd, dus facturering is daarvan geregeld fijn!

- BEE GGD-GHOR heeft een brief opgesteld over dit proces en ik hebben meegelezen), die wij willen

versturen naar de koepels. Ik wil hier alleen iets ‘dwingender nog opnemen de urgentie om deel te nemen.

EEE) GGD-GHOR wil graag het logo van VWS op de brief, zodat het niet een ‘commercieel’ feestje lijkt. Hoe

denken jullie daarover (gegeven de discussie die nog loopt)?Als alle partijen dat prima vinden is logo van

VWS akkoord. Is dwingender opnemen is ook akkoord

Ander punt wat ter sprake kwam; de drie wasserijen (cleanlease, nedlin en floron) zouden het liefst gewoon alle

kosten centraal op €én hoop gooien. De reden hiervoor is dat dit weer een ander proces is met andere kosten, en

zij minder risico lopen (bijvoorbeeld dat er straks maar één doos komt). Ik heb gezegd dat ik wel wilde nagaan of

dit via VWS kan, maar dat zij daarvoor met een plan (met één prijs) moeten komen. Dit sturen zij mij zo nog. Als

dit een hobbel in het proces wegneemt, moeten we dat volgens mij gewoon doen. Eens? Dan moeten we alleen

kijken hoe snel we dat geregeld krijgen met het oog op het Paasweekend. Eens!

Tijdspad: gezien stukje communicatie, de wasserijen nog geen dozen hebben, en vanwege Pasen, wordt de start

mogelijk woensdag.het is niet anders. Wel mooi om te communiceren. Misschien zelfs personentrein??

Groeten,


